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Marchenko Vladimir  Romanovich,  a  member  of  the Ukrainian parliament,  from eastern
Ukraine issued the following statement:

“I  demand an immediate  end to  the killing  of  my countrymen in  the Donbass  region
instrumented under a punitive operation led by armed Ukrainian neo-Nazis.

I  was born and raised in Slavyansk. In this city my mother and father are buried. My
relatives live in Kramatorsk in Donetsk and Mariupol.

Donbass workers diligently worked for the good of the [Ukrainian] motherland. Unlike the
Galician fascists, my [Ukrainian] fellow countrymen fought the Nazis [during World War II]
instead of serving them.

Donbass workers as the entire South-East of Ukraine are at the forefront of recovery from
chaos created by the junta for Ukraine [the Kiev coalition government].

We are not separatists. We are a proud working people who will not kneel before [Nazi]
Bandera, we will not betray our Russian brothers.

We only want honest work, life with dignity without humiliation and insults, with the respect
for our historical roots and our spiritual and cultural values.

We will never accept [Neo-Nazi] “Banderization” and Euro-colonization of Ukraine!

We will not be cannon fodder in the U.S. war against Russia!

In accordance with the will of the people of the whole country [Ukraine] expressed in the
referendum in 1991, we want to be in union with Russia and Belarus. This is the essence of
our demands.

But the [Kiev] junta is hunting us, it has proclaimed a policy of genocide

– “Pro-Russians on knives”, “Ukraine for Ukrainians”, “Glory to the nation – 
death of the enemy”.

Yes, we do not believe in Bandera’s Ukraine, Nazi henchmen and criminals.
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Yes, that’s our stance.

It is our right to defend our legitimate interests, our lives and security from the declared
genocide and oppression.

Today the junta has declared war against us with the  unconstitutional use of the Armed
Forces of Ukraine.

I appeal to the soldiers and officers of Ukraine: Do not follow criminal orders.

Do not shoot my countrymen! Remember the Nuremberg Trials that convicted the leaders of
Nazi Germany who gave the unlawful orders and those who carried them.

I appeal to the U.S. president: President Obama, stop your Banderites! Don’t disgrace the
Nobel Peace Prize!”

For the murder of my countrymen, you will be held responsible!  [emphasis
added]

[see march of Neo-Nazi parties in honor of Ukraine World War II Nazi collaborator Stepan
Bandera]

Translated from the Russian below

http://vitrenko.org

Я, Марченко Владимир Романович, народный депутат Украины І, ІІ и ІІІ созывов требую
немедленно прекратить убийство моих земляков в Донбассе, начатое карательной
операцией украинских неонацистов с противозаконным использованием армии.

http://www.globalresearch.ca/wp-content/uploads/2014/03/bandera-march.jpg
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Я родился и вырос в Славянске. В этом городе похоронены мои мать и отец.

Мои родственники живут и в Краматорске, и в Донецке, и в Мариуполе.

Трудовой  Донбасс  старательно  трудился  во  имя  блага  Родины.  В  отличие  от
галицийских фашистов, мои земляки с оружием в руках воевали с гитлеровцами, а не
прислуживали им.

Трудовой  Донбасс,  как  и  весь  Юго-Восток  Украины,  был  на  передовой  по
восстановлению  Украины  из  разрухи.  Никаких  сепаратистов  там  не  было  и  нет.

Есть гордый трудовой народ, который не станет на колени перед бандеровцами, не
предаст  русского  брата  и  хочет  одного  –  честно  работать,  достойно  жить  без
унижений и оскорблений, с почитанием своих исторических корней, своих духовных и
культурных ценностей. Мы никогда не примем бандеризацию и евроколонизацию! Мы
не будем пушечным мясом в войне США против России!

Мы  в  соответствии  с  волеизъявлением  народа  всей  Украины,  высказанной  на
референдумах 1991 года, хотим быть в союзе с Россией и Белоруссией.

В этом суть наших требований. Но, на нас объявили охоту, провозгласили политику
геноцида –

“Москалей на ножи”, “Украина для украинцев”, “Слава нации – смерть
врагам!”.

Да,  мы  не  считаем  бандеровцев  украинцами,  они  гитлеровские  пособники,
преступники.

И в этом за нами правда.

Как и наше право защищать свои законные интересы, свою жизнь и безопасность от
объявленного  геноцида,  угнетения.  Сегодня  против  нас  объявлена  война  с
неконституционным  использованием  Вооруженных  сил  Украины.  Я  обращаюсь  к
солдатам и офицерам Украины:

“Не  выполняйте  преступных  приказов.  Не  стреляйте  в  моих
соотечественников!  Помните,  Нюрнбергский  Суд  Народов  судил  и
руководителей нацистской Германии, отдававших преступные приказы и
тех кто их выполнял”.

Я обращаюсь к президенту США:

“Президент Обама, останови своих бандеровцев, не позорь свой статус
лауреата Нобелевской премии мира!”

За убийство моих земляков – ответите!
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